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Aan:  ROQ Vastgoed 
  Postbus 30119 
  6803 AC Arnhem 
 
Betreft:   Uw verslag van 15 september 2023 betreffende ’t Goeie Spoor 
 
 
Veenendaal, 3 april 2023 
 
Geachte heer, mevrouw, 
 
Vandaag 3 april 2023 heeft u ons per mail een document toegezonden door u genoemd ‘Verslag 
burgerparticipatie bijeenkomst nieuwbouw-initiatief ’t Goeie Spoor’. Daarover het volgende. 
 
Op 15 september 2022 bezochten wij deze door u georganiseerde bijeenkomst. Wij spraken af 
dat u ons een verslag zou toezenden waarna wij de mogelijkheid zouden hebben vast te stellen of 
onze opmerkingen voldoende en juist zouden zijn weergegeven en hierop zouden kunnen 
reageren. Dit was voor ons belangrijk omdat de gemeenteraad de resultaten van de verregaande 
afstemming met de omgeving inzichtelijk wilde hebben om tot een goed besluit m.b.t. het 
bestemmingsplan te kunnen komen. Vandaag 3 april 2023 (bijna 7 maanden later) stuurt u ons 
uw verslag van de bijeenkomst toe. Dit juist nadat op 30 maart 2023 het 
voorontwerpbestemmingsplan ’t Goeie Spoor is gepubliceerd en ditzelfde verslag daar nu ook al 
deel van uitmaakt. We hebben kennisgenomen van de inhoud van dit document en stellen vast 
dat dit eenzijdig en op onderdelen onjuist en onvolledig is. Door uw handelswijze is er nu een 
volledig onjuist beeld betreffende onze opmerkingen en bezwaren gecreëerd zowel in de richting 
van de gemeenteraad zowel als in de richting van ‘een ieder’. Ons is de mogelijkheid onthouden u 
tijdig te verzoeken het verslag aan te vullen met de door gemaakt opmerkingen en bezwaren.  U 
heeft u dan ook niet aan de hiervoor genoemde afspraak (gelegenheid te geven op de juistheid 
van het verslag) gehouden! Als deelnemers aan deze bijeenkomst menen wij recht te hebben op 
een volledige en juiste weergave van de opmerkingen en bezwaren die wij naar voren hebben 
gebracht en nakoming van de afspraken die we hebben gemaakt.  
 
Daarom willen wij alsnog het navolgende in dit document opgenomen hebben. 
 
Te weten: 
a/  Bij de start van de bijeenkomst presenteerde u dat de door de gemeenteraad op 7 maart 
2022 vastgestelde ruimtelijke en programmatische kaders ertoe leiden dat bouwmassa, 
bouwhoogte, parkeernormen en programmering al vast staan en daarom niet meer in de 
participatie betrokken worden. Wij hebben u er toen op gewezen dat de gemeenteraad bij dit 
besluit ook een motie heeft aangenomen waarin zij stellen dat omwonenden onvoldoende in 
participatie zijn betrokken, dit uitgebreider vormgegeven moet worden en de input moet worden 
meegenomen in de verdere planvorming. Het resultaat hiervan op te nemen als bijlage in het 
voorontwerp bestemmingsplan. Verregaande afstemming met de omgeving en inzicht in de 
resultaten hiervan voor de gemeenteraad noodzakelijk is alvorens zij een goed besluit kan 
nemen over een dergelijk bestemmingsplan. Anders gezegd alles kan in deze bijeenkomst op tafel 
komen, ook bouwmassa, bouwhoogte, parkeernormen en programmering en onze reacties en 
opmerkingen dienaangaande worden dan ook in een verslag t.b.v. het bestemmingsplanproces 
zichtbaar gemaakt. U beaamde dit vervolgens.  
b/ Door ons werd opgemerkt dat uw woorden dat het bouwplan is gesitueerd op een  
braakliggend terrein onjuist zijn. Het betreft een groenstrook met 33 prachtige bomen waar niet 
zo lang geleden onverwacht alle struiken zijn gerooid. Een groenstrook die uitstekend past in de 
groene lob tussen het spoor en de bebouwing Stationssingel.  
c/ Wij hebben tijdens de bijeenkomst onder andere naar voren gebracht dat in het 
bouwplan de bouwmassa veel te fors en de bouwhoogte veel te hoog is. Dat dit kennelijk wordt 
veroorzaakt door de keuze in dit plan een veel te grote hoeveelheid woningen op een veel te 
klein stukje grond te situeren. Dat dit aantal woningen (en daarmee ook de bouwmassa en 
bouwhoogte) dan ook fors naar beneden zou moeten worden bijgesteld wil je überhaupt al op 
enige steun van de omgeving kunnen rekenen. Daarbij dat schaduwberekening zich richt op de 
plek waar zonlicht op enig moment wel of niet vastgoed raakt maar verder niet ingaat op 
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daglicht- en zichtbeperking. Vervolgens dat het streven van u en het gemeentebestuur om 
bewoners ervan te overtuigen geen auto te bezitten en met de fiets of het openbaar vervoer te 
reizen naar onze mening onvoldoende resultaat zal hebben en als gevolg daarvan parkeerdruk en 
verkeersbewegingen ongewenst zal toenemen. Ook het aanleggen van een parkeerplaats 
separaat, op afstand en grotendeels uit het zicht van woningen gelegen vinden wij onverstandig 
omdat wij daar dan een vrijplaats voor crimineel en onaangepast gedrag voorzien. 
 d/  Tijdens de bijeenkomst hebben wij u erop gewezen dat het Rembrandtcollege als directe 
buurman van het bouwplan op ongeveer 20 meter aan de andere zijde van het spoor gelegen in 
het geheel niet bekend is met de bouwplannen. Wij spraken onze verbazing hierover uit en u 
reageerde alsnog contact te zoeken met het Rembrandtcollege. Vervolgens heeft u op 3 
november 2022 een eerste contact gehad met de heer Van Tergouw rector en bestuurder van het 
Rembrandtcollege. In uw verslag van de bijeenkomst d.d. 15 september 2022 heeft u dit 
opgenomen. 
e/  Aan het einde van de bijeenkomst 15 september 2022 hebben alle aanwezige 
genodigden duidelijk samenvattend aan u verteld de bouwplannen onaanvaardbaar te vinden. 
Daarbij werd u verzocht dit duidelijk in het verslag op te nemen. U heeft dit vervolgens 
toegezegd... echter zo blijkt nu echter niet gedaan!   
f/ Om aansluitend op de bijeenkomst de ernst van het bezwaar van de omwonenden te 
verduidelijken hebben wij u op 20 oktober 2022 de reactie/ concept zienswijze van 167 
omwonende huishoudens op de bouwplannen toegezonden. Hierin gaven zij unaniem aan de 
gepresenteerde bouwplannen onaanvaardbaar te vinden. Zoals blijkt uit het hiervoor onder ‘d’ 
genoemde heeft u ervoor gekozen in uw verslag ook gebeurtenissen op te nemen die na de 
bijeenkomst op 15 september 2022 hebben plaatsgevonden. Het is dan ook juist de voornoemde 
reactie van de 167 omwonende huishoudens aan uw verslag toe te voegen.  
 
Als gezegd om tot een juiste weergave van de bijeenkomst d.d. 15 september 2022 te komen 
willen wij bovenstaande genoemd onder a t/m f in het verslag opgenomen hebben.  
Wij verwachten dan ook dat u zo spoedig mogelijk uw (reeds gepubliceerde) verslag hiermee 
aanvult om zodoende te komen tot een door ons geaccordeerd verslag. 
 
Alvast dank. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
de ‘kerngroep bouwplannen’ van de buurtcommissie ’t Goeie Spoor 
 
  


